



樓宇按揭轉介申請表

請填妥表格

傳真: 852-3011 3046

查詢: 852- 3690 8191

電郵: info@kyobb.com

地址:葵涌葵豐街盈業工廈1315室

本人(等)/我們現在正式委託「信成專業顧問中心」(下稱「信成」)或其商業合作夥伴轉介本人(等)/我們的樓宇按揭申請予貴公司認為適合本人狀況的銀行或財務機構。以下是本人(等)/我們的申請資料 :-

貸款人資料:

名稱 : (1) _____ (先生/女士/公司) 身份證號碼 _____
(2) _____ (先生/女士/公司) 身份證號碼 _____
聯絡人 _____ (先生/女士)
電話 : _____ 電郵: _____

按揭物業資料:

PRN: _____
物業地址 : _____ 車位號碼: _____
_____ (有蓋 / 無蓋)

物業種類 : 私人住宅 居屋 寫字樓 工貿/工業 商舖 村屋 其他 (請註明): _____

購入價 : _____ (只供新買) 成交日期: _____ (只供新買)

按揭要求:

按揭類別 : 新按 轉按 加按

按揭成數 : _____ 還款年期: _____

推介銀行/機構:

名稱 : _____ 聯絡職員 : _____ 電話 : _____

客戶聲明:

本人(等)已參閱並明白及同意以下條款:-

1. 本人(等)不須支付任何費用予「信成」或其商業合作夥伴及有權拒絕接受其介紹的銀行或財務機構按揭貸款。
 2. 本人(等)確認上述資料均屬正確並授權「信成」或其商業合作夥伴可將本人(等)之個人資料轉介至有關銀行或財務機構,以便有關銀行或財務機構可直接聯絡本人(等)辦理按揭申請手續。
 3. 本人(等)明白銀行或財務機構對按揭貸款事宜擁有最終批核權。
 4. 如本人(等)接受任何一間由「信成」或其商業合作夥伴介紹之銀行或財務機構貸款,「信成」或其商業合作夥伴將會獲得該銀行或財務機構之介紹費。
 5. 本人(等)明白即使已同意「信成」或其商業合作夥伴使用及/或轉移本人(等)之個人資料至第三方作直接促銷,本人(等)仍有權隨時要求「信成」或其商業合作夥伴在不收費的情況下停止使用及/或轉移本人(等)之個人資料至第三方作直接促銷,詳情可參考「信成」網站(<http://www.kyobb.com>)之私隱政策聲明。
- 本人(等)反對「信成」或其商業合作夥伴將本人(等)之個人資料轉介予第三方作直接促銷用途(有關第三方之身份及其促銷服務類別可參考「信成」網站(<http://www.kyobb.com>)之私隱政策聲明)。

客戶簽署: _____ 日期: _____

客戶姓名: _____

致銀行/財務機構告示:

貴行對按揭貸款批核擁有絕對決定權。「信成」及其商業合作夥伴不會核實任何有關轉介客戶之資料。因此不會就貴行(i)因轉介客戶在此申請表格內或另外遞交之任何陳述或資料與/或(ii)因批核按揭貸款直接或間接而招致之任何損失或損害承擔任何法律責任。



Mortgage Referral Service Application Form

Please complete this form
fax: 852-3011 3046
tel: 852-3690 8191
email: info@kyobb.com
add: 1315 Profit Ind Bldg,
Kwai Fong, N.T.

I/We agree that "Sunny Professional Services Centre" ("Sunny") or its related strategic business partners shall refer our information to banks or financial institutions for purpose of mortgage loan application or providing services. My/our information is as follows:

Applicants' Particulars:

Name : (1) _____ (Mr./Ms./Co.) HK ID No.: _____
(2) _____ (Mr./Ms./Co.) HK ID No.: _____
Contact Person : _____ (Mr./Mrs./Miss.)
Tel. No. : _____ E-mail : _____

Information of Property to be mortgaged:

Address : _____ PRN _____
CPS No.: _____
_____ (with/without shelf)
Type : Private Res. HOS Office Industrial Shop Village Hse. Others (Please specify): _____

Purchase Price : _____ Drawdown Date : _____

Loan Requirement:

Mortgage Type : New Mortgage Refinancing Cash-out refinancing
Loan Amount (%) _____ Repayment Period: _____

Preferred Banks / Financial Institutions (if any):

Name : _____ Contact : _____ Tel. No.: _____

Customer's Declaration:

I/We acknowledge and agree to the following terms and conditions:

1. I am/We are not required to pay any fee to "Sunny" or its related strategic business partners and I/we have the right to refuse any offer made by the lender(s) through the aforementioned parties.
 2. I/We confirm that the above information provided by me/us is true and correct. I/We hereby authorize "Sunny" or its related strategic business partners to refer or provide to the lender(s) any personal information relating to myself/ourselves so that the relevant lender(s) may contact me/us directly for completing the application procedure and/or provision of mortgage loan facilities.
 3. I/We understand that the above application is subject to the final approval of the individual lender(s).
 4. I/We acknowledge that upon my/our acceptance of loan from any lender(s), "Sunny" or its related strategic business partners will receive a referral fee from the lender(s).
 5. I/We understand that even if I/we have given consent to "Sunny" or its related strategic business partners on the use and/or transfer to third parties of my/our personal data for direct marketing, I/we may still have the right, at any time without charge, to request "Sunny" or its related strategic business partners to cease to use and/or transfer my/our personal data to third parties for direct marketing (details are outlined in the Privacy Policy Statement posted in <http://www.kyobb.com>).
- I/We object to "Sunny" or its related strategic business partners transferring my/our personal data to third parties for use in direct marketing (the identity of third parties and class of marketing subjects are outlined in the Privacy Policy Statement posted in <http://www.kyobb.com>).

Customer's Signature : _____ Date : _____

Customer's Name : _____

Notice to Banks/Financial Institutions:

The grant of any Mortgage Loans shall be at your absolute discretion. "Sunny" and its related strategic business partners shall not verify any information regarding the prospective borrowers and therefore shall not be held liable to you for (i) any statement or information stated in the referral form and/or submitted by the prospective borrowers and/or (ii) any loss or damage suffered by you as a result of or in connection with the grant of Mortgage loans.